
Protokoll fört vid möte med styrelsen för Bunge Fiber ekonomisk 

förening den 25 maj 2020  hos Janne Olsson, Fårösund 

Närvarande styrelseledamöter: Janne Olsson, Gullbritt Thorsell och Hans 

Åkermark  

Frånvarande: Annika Ekström, Tomas Erlandsson, Arnstein Snyen Marajala, 

Thomas Reinhag. 

1. Ordförande Janne Olsson öppnade mötet.  

2. Föregående möte var Årsmötet vars protokoll justerats och godkänts. 

3. Ekonomi. Ekonomiskt saldo idag är 107 761 kronor. Kommande 

månadsskifte är sista betalningsdag för nästa kvartalsfaktura. 

Antalet medlemmar är idag 197 st., varav 2 st. saknar gruppavtal. 

4. Antalet besökare på Hemsidan har sedan föregående styrelsemöte varit 

i genomsnitt drygt 1 000 st. per månad. 

5. När någon av oss i styrelsen blir kontaktade av fastighetsägare som idag 
saknar fiberanslutning och som uttrycker önskemål om att få ansluta sig, ska 

vi informera fastighetsägaren att kontakta vår kassör Hans Åkermark. Han 
samlar hos sig namn/fastighetsbeteckning på de som anmält intresse och har 
kontakt med IP-only för att få igång ytterligare utbyggnad av vårt fibernät. 

 
6. Skriftligt avtal från Comhem gällande förlängning av nuvarande avtal från 

och med den 1 juli 2020 har kommit. Nytt pris 336:50 per månad, 
uppsägningstid 9 månader och avtalsperiodens längd 12 månader. 
 

7. Information finns om att IP-only på fastlandet har ökat till 500/10Mbit/s (vi 
har 100/10) med anledning av pågående coronapandemi eftersom många nu 

arbetar hemifrån. Vid förfrågan har vi fått svaret att detta inte gäller Gotland. 
 
8. Vi kommer att ordna någon form av sammankomst för att tacka våra 

avgående styrelseledamöter Sven Boman och Mats Larsson för sina insatser i vår 
förening. Men under de omständigheter vi nu lever med smittorsk för 

coronaviruset blir vi tvingade att skjuta fram detta på obestämd tid. 
 
9. Nästa styrelsemöte blir torsdagen den 27 augusti 2020 kl. 16.00. Lokal 

meddelas senare. 
 

10. Janne Olsson avslutade dagens styrelsemöte. 

 

Vid protokollet 

 

  

Gullbritt Thorsell/Sekr.  Janne Olsson/Ordf.  


